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Inputs fra følgegruppe til forslag til ny fysisk struktur

 Sundhedshuset: Der er efter sigende pres på pladsforholdende for terapeuterne. 
Hvis forslaget vedtages som nu, så vil det være en god ide, at overveje 
forholdende her i forhold til fremtidens plads og arbejdsmiljø.

 Vestergade 5-9, Løsning: Der findes ingen handicap-venlige mødelokaler i huset 
og dermed er der en række af borgerne inden for området, som ikke kan komme 
ind og tale med medarbejderne. Generelt sidder man meget tæt, og det er derfor 
også helt generelt svært at finde plads til snakken med borgerne, hvorfor man 
allerede i dag kører meget ud som følge heraf. Samtidig nævnes det, at det 
måske var bedre hvis det var borgerne der skulle henvende sig til 
Velfærdsrådgivningen og ikke omvendt (bl.a. i forlængelse af vores fokus på 
borgernes ressourcer m.m.).

 Fritid og Fællesskab (Uldum) er generelt kede af at man med denne løsning ikke 
flytter fysisk tættere på borgmester og ledelsen heromkring samt By og Landskab. 

 Gruppen foreslår om man ikke kan arbejde hen mod flere mødelokaler i midten af 
kommunen. Kan man synliggøre flere på alternative lokationer som skoler og 
plejecentre m.m., hvor der kan bookes mødelokaler?

 Ligeledes med et vielseslokale - har vi et sted, gerne centralt?

 Det fremhæves derudover, at det er oplagt at anvende Skype, Lync m.m. meget 
mere. Men det kræver at det virker, og det er prioriteret fra IT. Citrix Lync virker 
fx. ikke i Juelsminde når der er møder med eks. KMD

 Gruppen opfordrer til, at man tænker ind/tager en beslutning om, at man løbende 
har overvejelser omkring lejemål efterhånden som de udløber, da flere af disse er 
dyre og ikke er optimale iht. plads, indretning, arbejdsmiljø m.m.


